
ZAPISNIK 

 

sa 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Cresa koja je održana 29. veljače 2024. godine, u Gradskoj 
vijećnici Grada Cresa, s početkom u 14:00 sati.  

Na sjednici je prisutno 9 vijećnika i to predsjednik Robert Kučić te vijećnici: Lara Bressan-
Antonina, Marčelo Damijanjević, Mladen Dragoslavić, Iva Krivičić Miočić, Damir Kučić, Roby Orlić, 
Đanino Sučić (došao na sjednicu u 14:10) i Eliana Zec Solina. Odsutni: Marko Kaštelan, Natalija 
Marelić Tumaliuan, Erik Mujagić i Eđidio Sepčić. 

Na sjednici su još prisutni: Marin Gregorović, gradonačelnik Grada Cresa; Marko Ferlora, 
pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela; Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća; Morana Martić, viša stručna suradnica za imovinsko-pravne 
odnose (za 2. točku dnevnog reda); Luka Vuković Župan, voditelj Odsjeka za imovinsko-pravne, opće 
poslove i javnu nabavu (za 3. i 4. točku dnevnog reda); Petra Didović Brnić, voditeljica Odsjeka za 
komunalno-stambeni sustav i prostorno planiranje (za 5. i 6. točku dnevnog reda). 

 

Predsjednik Robert Kučić otvorio je 24. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

Jednoglasno je usvojen sljedeći  

Dnevni red: 

Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Gradskog vijeća održane 31. siječnja 2024. godine 

1. Aktualni sat 

2. Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave roba, radova i usluga 

3. Prijedlog Odluke o pravu na novčanu naknadu za novorođenu i posvojenu djecu na području 
Grada Cresa  

4. Prijedlog Zaključka o sklapanju ugovora o otkupu dijelova nekretnine oznake č.zem. 2764/7 
k.o. Cres 

5. Prijedlog Plana korištenja javnih površina na području Grada Cresa za 2024. godinu 

6. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Cresa za razdoblje od 
2024. do 2028. godine  

7. Prijedlog Odluke o zabrani održavanja Fringe festivala  

 

Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 23. sjednice Gradskog vijeća održane 31. siječnja 2024. 
godinu, s time što je vijećnik Roby Orlić dao primjedbu da nije dobio pisane odgovore na pitanja 
postavljena na prošloj sjednici vijeća. 

 

Ad. 1. 

Eliana Zec Solina postavila je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Koja je dinamika završetka radova na dionici D100 Porozina-Dragozetići, kad se planira 
završetak, a kad se planira početak radova na dionici Predošćica? 

2. Kao što sam najavila, do izvršenja radova, na svakoj sjednici Gradskog vijeće postavit ću 
pitanje o sanaciji šternje u Dragozetićima. Dakle, ima li novosti vezano za sanaciju šternje u 
Dragozetićima? 

3. Molim informaciju o provedbi natječaja za zakup parkirnih mjesta u Belom. 
4. Prema informacijama s terena, na Zaglavu se betonira pomorsko dobro. Molim informaciju o 

postupanju, je li izašao komunalni redar na izvid te koji su rezultati nalaza i kako će se 
postupati dalje. 
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Lara Bressan Antonina postavila je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Ovo pitanje koje nam je došlo iz Mjesnog odbora Orlec. Prije par mjeseci dogovoreni su neki 
radovi pa bi htjeli znati kad bi mogli startati. Radi se o betoniranju prema Malom Boku, oko 
kontejnera za smeće, na groblju. I još jedna sitnica, isto MO Orlec, nije postavljeno ogledalo 
na izlazu iz Hraste na glavnu cestu. 

2. Nakon mog pitanja na jednom od hidrantskih priključaka u kampu postavljen je vodomjer, 
ali onaj kraj hotela još uvijek pušta pa sam htjela pitati ako će i to biti riješeno. I nisam dobila 
odgovor na pitanje tko snosi trošak one vode koja ističe? I s onoga gdje je vodomjer i s 
onoga gdje još nije stavljen. Rekli ste da ne ide iz proračuna Grada, ali tko snosi trošak? 
Građani kroz račune ili ide to nekako drugačije? Ili ide neki račun na koji to ide? Što to 
konkretno znači? Tko plaća vodu koja cijelu zimu teče iz ovih hidranata? 

3. Na prošloj sjednici je bilo više pitanja o zdravstvu. Ima li napretka i poboljšanja? U praksi, 
pacijenti i dalje čekaju. Koliko znamo jedna liječnica je došla na hitnu, ali u općoj praksi se 
nije promijenilo stanje, teško je i dalje doći na red. Molim nove informacije, ako ih ima. 

Damir Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja:  

1. Je li Grad poduzeo kakve radnje vezano za vozilo nizozemskih registarskih oznaka koje se 
nalazi već puno vremena kod lučice Grabar? 

2. Javna rasvjeta već dva-tri tjedna ne radi od fratara do pocivalića. 
3. Javna rasvjeta u Pernatu već dosta vremena svijetli po cijele dane, što se može napraviti? 

Mladen Dragoslavić postavio je sljedeće vijećničko pitanje:  

1. Vidimo da je ponovno došao nekakav brodić raditi na zapadnoj obali, koja je to faza, već se 
bliži Uskrs. Koja će biti dinamika toga i što će se točno raditi? Do kada će to biti gotovo?  

2. Plan upravljanja pomorskim dobrom:  

U planu pod broj 7 Miholašćica je predviđeno - kiosk do 12 m2 i terasa od 40 m2. 

Radi se o objektu koji je od ribarske kućice 70-ih godina pretvoren u ugostiteljski objekt koji 
neprekinuto radi od 1988. U Gruntovnici je uknjiženo katastarskom izmjerom na k.č. 2451/2 
zgrada od 19 m2 i terasa od 49 m2. Izmjeru je obavio službeni geometar s tim da je u terasu 
uključen i prilazni put. To su podaci koji se vode po službenoj evidenciji pa kao takvi objekti i 
moraju ući u Plan upravljanja kao izgrađeni i u funkciji. Istovjetni podaci su i u katastru. Dakle, to 
je naslijeđeno stanje prije donošenja prvog Pomorskog zakonika iz 1991. godine i smatraju se 
službenim podacima. Traži se ispravak. 

U članku 15. Gdje se navode instrumenti osiguranja u stavku 2 se navodi da se daje izjava 
suglasnosti pomorskom redaru za uklanjanje i odvoz na deponij svih predmeta i stvari bez 
provedenog upravnog postupka ukoliko se nalaze izvan odobrene lokacije o trošku ovlaštenika 
koncesije a sve bez provođenja upravnog postupka. Taj stavak je ne samo nezakonit nego i 
neustavan. Na stranu što bi takav postupak izazvao najvjerojatnije sukob sa službenom osobom 
i posljedični intervenciju policije, a kasnije i sudski progon treba naglasiti slijedeće. 

Zakon o upravnom postupku naslijeđen još iz Austro-Ugarske, s malim izmjenama važi i danas, 
propisuje na koji način službena osoba komunicira sa strankom. Dakle, službena osoba je 
ovlaštena da izvrši očevid, o tome se sastavlja zapisnik i osiguravaju dokazi. Na temelju zapisnika 
se izdaje rješenje, a nakon isteka roka za žalbu i očevida dali se po rješenju postupilo o čemu se 
opet sastavlja zapisnik donosi se zaključak o izvršenju. Stranka može i ne mora potpisati 
zapisnik. Nakon isteka roka provodi se izvršenje, obično uz prisustvo policije i svjedoka, a nakon 
toga Zaključak o troškovima izvršenja. Na svako prvostepeno rješenje stranka ima pravo 
ulaganja žalbe i to je ustavna kategorija. Ustav je vrhovni zakon i svi zakoni moraju biti usklađeni 
sa njime. To pravo imaju sve fizičke i prave osobe u RH.  

Ustav je vrhovni zakon i nikakve izjave ne mogu poništiti djelovanje ni Zakona, a kamo li Ustava. 
Stvari koje su izuzete ne mnogu se odnijeti na deponij. Određeno vrijeme se čuvaju do 
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zaključenja postupka jer takve stvari u pravilu završe na sudskom postupku. Nakon donesene 
pravovaljane sudske presude postupa se sa stvarima zavisno od same presude. Za propuste 
službene osobe odgovara u ovom slučaju Gradska uprava i Proračun Grada.  

To su Ustavne i Zakonske kategorije važeće u RH. 

Nadalje, treba naglasiti da je Uredba Vlade RH o vrstama djelatnosti i visini minimalne naknade 
za dodjelu dozvola na pomorskom dobru od svibnja prošle godine neselektivno i linearno 
podigla naknade za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru u visini 300% od dotadašnjih 
naknada. Traži se da se propisane minimalne cijene ne podižu odlukama vlasti lokalne 
samouprave jer su sada već previsoke i mnogima će ugroziti egzistenciju. 

Uredba ima mnoge manjkavosti primjerice ne određuje razlike između plaže u malom selu ili 
šetnice primjerice u Opatiji ili Poreču, pogodit će uglavnom domicilno stanovništvo u priobalju i 
otocima, ne priznaju se prethodna ulaganja u pomorsko dobro i djelatnost što će rezultirati 
sudskim postupcima, odštetama, dugotrajnom vremenu neobavljanja djelatnosti što je sve jako 
štetno kako za koncesionara tako i za zajednicu. Do izmjene tih propisa će vjerojatno doći jako 
skoro, problematika je složena, ljudi su na ulaganjima u marine i ugostiteljske i trgovačke 
objekte na pomorskom dobru zasnovali svoju evidenciju, to im ulazi u temeljni kapital firme koji 
je po svim zakonima neotuđiv ukoliko ga vlasnik ne proda, iznajmi ili na drugi način zakonski ne 
registrira. Privatna imovina je svetinja demokracije i njeno otuđivanje prisilom države je u 
povijesti rezultiralo revolucijama i ratovima. Već samo propisivanje javnog natječaja je sporno 
kod koncesionara koji uredno obavljaju svoju djelatnost godinama, a mogućnost da netko 
temeljem javnog natječaja za nešto veću ponuđenu sumu novca postane vlasnik dosadašnjih 
ulaganja prethodnog koncesionara donosi mnoge ljudske i pravne nedoumice, a da se o raznim 
špekulativnim ulaganjima i pranju novca i ne govori. Europa jednakih građana s jednakim 
pravima je krasna zamisao ali svi znamo da nismo ni rođeni jednaki, a da se o sposobnostima i 
radu ne govori. Zakoni se donose pod pritiskom EU, ali koliko su primjenjivi pokazat će se vrlo 
skoro i zato toj problematici treba pristupati s velikom pažnjom i osjećajem jer će na kraju 
gubitnik biti lokalna zajednica. Netko tko obavlja primjerice ugostiteljsku djelatnost u nekom 
selu ne radi samo za sebe, on podiže ukupnu turističku ponudu te lokalne zajednice i proračun 
lokalne općine i u konačnici države. 

Kako će se lokalna samouprava postaviti prema ovom i sličnim slučajevima s obzirom na 
nelogičnosti u zakonu? 

Roby Orlić postavio je sljedeća vijećnička pitanja:  

1. Pitanje se odnosi na odluku o parkirnim mjestima u ulici Put fortece koja se od sad mogu 
zakupiti i koristiti kao privatni parking. Zanima me na koji način mislite osigurati sigurnost 
prometa u toj ulici, na koji način mislite spriječiti nepropisno parkiranje i zaustavljanje (nadam se 
da znate da je pet metara od pješačkog prijelaza zabranjeno parkiranje i zaustavljanje vozila) na 
mjestima gdje je to zabranjeno i gdje je ugrožena sigurnost pješaka u prometu, posebno djece. 
Zanima me stupić u Ulici sv. Jurja koji je stalno van funkcije te se tom ulicom neprestano odvija 
promet motornih vozila. Zanima me zašto niste osigurali jedno parkirno mjesto koje bi se 
koristilo kao istovarna stanica jer je to tamo potrebno. Zašto jedno mjesto koje ste namijenili za 
koncesiju niste ostavili slobodno kako bi se moglo koristiti kao istovarna stanica. Još sam se više 
zabrinuo kad sam jučer vidio na koji način su označena parkirna mjesta u toj ulici, nisu označena 
kako je to ucrtano u planu za iznajmljivanje tih parkirnih mjesta, ucrtano je više parkirnih mjesta 
nego što ih je ucrtano u planu za iznajmljivanje, znači pogrešno su ucrtali parkirna mjesta.  

2. Volio bih da mi gradonačelnik definira pojam migracije i koja su to dva osnovna tipa 
migracija vezano za prostorno kretanje stanovništva? 

3. Stalno se postavljaju pitanja vezana uz javnu rasvjetu na otoku Cresu. Mene zanima je li 
problem kad rasvjeta ne radi, a firma koja je zadužena za održavanje se nalazi na drugom kraju 
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Hrvatske pa im se ne isplati da dođu popraviti jednu lampu nego čekaju da se nagomilaju 
problemi pa da tek onda dođu u Cres. 

Đanino Sučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Postavljena je lampadina u klančiću između Zagrebačke i Melina. Pohvaljujem, trebat će 
doduše malo jača baterija. Ali nakon dvije godine, ipak smo dobili jednu lampadinu. No, 
lampadina u klančiću sv. Trojice nije postavljena, može li se ista postaviti u nešto kraćem 
roku, jer do izbora više nema dvije godine? 

2. Građani se žale na jednu pojavu koja je česta u zadnje vrijeme. Najčešće se to događa od 
stanice za tehnički pregled pa do kružnog toka iznad Plodina, a ponekad i dalje cestom 
prema Porozini. Ima dosta betona i pijeska na cesti. Naši se sugrađani žale da im to ometa 
vožnju, a i moguće oštećuje gume na vozilima. Tko je zadužen za održavanje reda na tim 
prometnicama? 

3. Nedavno je objavljen natječaj za vodnog redara u Vodovodu i odvodnji. Ono što je zanimljivo 
da su mijenjane potrebne struke za to zanimanje, pa sad po novome prihvatljiva je i 
pomorska struka. Naš Vodovod imao je negativnih mišljenja revizije baš po pitanju 
sistematizacije prije desetak godina. Je li nedavno mijenjana sistematizacija? Vi ste 
gradonačelniče u skupštini društva pa to sigurno znate. Možemo li dobiti primjerak i jesu li 
sada nalazi državne revizije po tom pitanju uredni? 

4. Ako prođete po Volniku (ili Ulniku) – po novom dijelu gdje još nisu sagrađene poslovne 
zgrade, uz cestu ćete vidjeti niz olupina, neregistriranih vozila, građevinskog materijala, 
parkiranih teretnih vozila. Ukratko – ogroman nered. Ujedno, Volnik nismo stavili u funkciju, 
kako je zamišljeno, poduzetničke zone koja bi nam omogućila otvaranje održivih radnih 
mjesta. VI ste gradonačelniče obećali još prije dvije godine uspostaviti red u prostoru, ali u te 
dvije godine Volnik stoji, a gomilaju se nelegalni objekti koje koriste poduzetnici koji bi 
sigurno išli u Volnik da im je to Grad omogućio. 

Robert Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Proteklo je dosta vremena kad ste mi obećali da ćete na trasi za Valun, na spoju s glavnom 
cestom, vratiti špinu na kojoj se osvježavaju biciklisti. Nije ništa napravljeno. Nadam se da će 
se to napraviti kao i ova moja nova inicijativa – u Krčinu često svrate biciklisti tražeći vodu. I 
tamo bi nam trebala jedna špina. Otok smo koji se turistički promovira za „bike and hike“ ali 
da bi to postigli treba ljudima barem omogućiti da ne dehidriraju, za početak. 

2. Zanima me jesu li sve tende u gradu postavljene prema propisima u odgovarajućoj boji. Čini 
mi se da je tenda objekta Hambi dosta tamnija. 

3. Javili su mnogi naši građani koji su prošle subote koristili trajekt na Mergu da se tamo 
iskrcavao teretni brod s rasutim teretom. Navodno je organizacija bila jako kaotična jer je 
bilo problema pri ulasku i izlasku vozila s trajekta. Smije li se na Mergu iskrcavati rasuti teret 
i ako da, može li se to organizirati tako da ne ometa ukrcaj i iskrcaj trajekta i da pijesak ne 
ostaje po cesti? 

Gradonačelnik Marin Gregorović je dao sljedeće odgovore:  

Pitanja predsjednika vijeća: 

- Ispričavam se što špina nije riješena, javit ćemo Vodovodu da to što prije naprave. Što se tiče 
Krčine, to bi trebalo pojasniti, jer je Mjesni odbor tražio izmještanje. To se može usuglasiti 
pisanim putem. 

- Tende koje nisu u skladu se kontroliraju ili po prijavi ili po primjećivanju komunalnih redara.  
Činjenica je da su korištenjem novih tehnologija neke nijanse drugačije nego u našim prijašnjim 
odlukama o komunalnom redu. Možda je vrijeme da se Odluka o komunalnom redu u tom smislu 
malo transformira, odnosno reformira, pa dobijemo nešto što je životnije i da vidimo na koji 
način možemo planirati ugostiteljstvo i druge aktivnosti u području stare jezgre i šire.  
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- Rasuti teret je pitanje za Županijsku lučku upravu. Mislim da oni u svojim tarifama imaju 
propisane cijene za pojedine aktivnosti. Nisam siguran da je to nelegalno, dapače, za to postoji 
mogućnost u samim tarifama, a što se tiče reda u luci apelirat ćemo na lučku upravu da se to više 
ne ponavlja. Osobno nisam dobio prijave, obično dobijem prijave i od strane koncesionara koji 
vozi, ali u ovoj situaciji nije bilo ništa dramatično. S obzirom da je vijećničko pitanje uputit ćemo 
ga lučkoj upravi da vidimo na koji se način to može prevenirati ubuduće.  

Pitanja vijećnika Sučića:  

- Ne znam kakve veze imaju izbori s lampadinama, tu je više pitanje broja lampadina i njihove 
rasprostranjenosti po otoku. One se postavljaju na raznim mjestima gdje za to postoji potreba i 
po mjesnim odborima. Možda smo negdje trebali predvidjeti neku više, ali one nisu besplatne i 
ponekad je to na nekim lokacija tehnički teže izvesti. Baš smo danas razgovarali o postavljanju 
dva rasvjetna tijela u onoj ulici prema vrtiću i školi gdje je mrak od kad se obnavljala fasada. To 
isto predstavlja problem jer kad obnove fasadu nisu svi više skloni dopuštati da se rasvjetna tijela 
postave na njihovoj fasadi. Tamo ćemo to isto morati riješiti na stupovima što je malo lošije 
rješenje po mom osobnom ukusu, ali ako ne možemo dobiti suglasnost od vlasnika onda je i to 
bolje rješenje nego da je mrak. Eto, mogu najaviti tamo dva nova rasvjetna mjesta. 

- Na pitanje o vodnim redarima morat ćemo pismeno odgovoriti s obzirom da unutarnju 
sistematizaciju može promijeniti uprava. 

- Mislim da su komunalni redari bili na Volniku zbog neregistriranih vozila prije desetak dana, 
popisali ih i provode se aktivnosti. Što se tiče stavljanja Volnika u funkciju kako bismo željeli, 
četvrta točka dnevnog reda vezana je za to jer, kao što znate, ima tamo puno inicijativa da se to 
privede namjeni međutim nisu sva zemljišta u vlasništvu grada i to je otegotna okolnost s 
obzirom na to da privatni vlasnici mogu tražiti cijenu koju smatraju da je prihvatljiva. Kao što sam 
dobio s terena informacije, one koje su tražene su nekoliko puta veće od onih koje smo dobili od 
procjembenog povjerenstva. Time se cijela investicija odnosno njena isplativost dovodi u pitanje. 
To nije stambena zona gdje se investicija puno brže isplati nego su to poslovne djelatnosti gdje to 
ide drugačije. To će i dalje biti prepreka iako mi nastojimo da to bude što manja prepreka, ali 
možda će se morati primijeniti neki drugi modeli na te zone što će onda u budućnosti možda 
nekog potaknuti da svoje zemljište stavi u funkciju ili da iznajmi ili proda onome tko je 
zainteresiran da tamo nešto izgradi.  

- Cestu održavaju Ceste Rijeka, odnosno ŽUC i u onom dijelu Hrvatske ceste, to je njihova 
ingerencija po pitanju održavanja.  

Pitanja vijećnika Orlića:  

- Odluka o parkingu je donesena dosta ranije i natječaj je bio vani za zakup parkirnih mjesta 
na inicijativu suvlasnika. Nažalost, tamo ne postoji dovoljan broj parkirnih mjesta koji bi sve 
zadovoljio. Otegotna okolnost je i što je parkiranje blizu kuća i da su neka mjesta koja bi 
potencijalno mogla biti parkirna ispred ulaza u objekte. Ona ne mogu biti parkirna mjesta iako bi 
vlasnici tih objekata voljeli da jesu. Izaći će komunalni redari na teren i pogledati u kojem dijelu je 
iscrtano loše, a imamo i Odbor za promet pa neka i oni kažu svoj prijedlog tako da poboljšamo 
sigurnost. Činjenica je da dok je ta prometnica fokusirana na izlaz prema kuli da je to opterećenje 
za grad i da je dugoročna potreba da se izlazi na drugu stranu i rastereti promet na toj strani pa 
možda da se u budućnosti tamo parking i ukine ali ako bi se ukinuo tamo parking treba osigurati 
alternativno parkiranje da se zadovolji taj dio grada. 

- Pojam migracija – od kad čovječanstvo pamti, otkad prenosi memoriju bilo pisanim putem 
bilo crtežom, migracije su se događale a u tom kontekstu je i na ovom prostoru nekad živio netko 
drugi, pa su došli neki drugi ljudi, pa smo tu sada mi. Ako ima nekakav prijedlog po pitanju 
migracija onda bi mogli konkretnije pitati. Dakle, migracije nisu nova pojava u čovječanstvu, iako 
nekad izazivaju negativne reperkusije. Migracije su potrebne jer otoci ne bi preživjeli da nekad na 
njih netko ne dođe. Pitanje je dosta općenito, a vjerojatno imate nešto dalje što bi pitali pa 
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možete to učiniti kad bude prilika. Možda da u pisanom obliku i postavite pitanje da dam 
konkretan odgovor. Možda želite testirati moje kapacitete u smislu obrazovanja pa da vam ja 
dajem definicije koje se tiču sociologije i političkih nauka, nije ni to loše, da vježbamo malo 
mozak. 

- Svako malo imamo natječaj za održavanje javne rasvjeta i do sada nije bilo interesa bližih 
održavatelja što me na neki način malo i frustrira jer je činjenica da naši održavatelji dolaze s 
kopna i da pokušavaju posao svesti na one dane kad su tu. Mi ih stalno pozivamo i danas su tu, 
na terenu, rješavaju pitanja vijećnika Kučića i još neka pitanja. Uvijek apeliram ako postoji interes 
da bi se tu netko našao, da ima sposobnih ljudi koji to mogu raditi. Mislim da uz kvalifikaciju, da 
trebate biti električar, trebate imati manju auto-košaru kako bi zadovoljili uvjete koji su propisani 
natječajem. Možda će u budućnosti netko s otoka u tome vidjeti svoju poslovnu mogućnost da to 
servisira za grad i da nam u tom smislu olakša, da bude manje brige creske javnosti, građana a 
samim time i vijećnika.   

Pitanje vijećnika Dragoslavića: 

- Zapadna obala - dinamika je takva da bi u ožujku trebali biti završeni radovi u dijelu koji se 
tiče zapadnog dijela luke, a uskoro bi se trebalo izvršiti uređenje malog mandrača, odnosno 
čišćenje porta koje također iziskuje organizacijske prilagodbe od strane korisnika. Radi se o istom 
izvođaču pa će se nadopunjavati, završavanjem jednog počet će drugi, neće sve biti gotovo prije 
Uskrsa, ali i ja sam istaknuo da je nama bitno da se prije Uskrsa izvrše oni radovi koji bi mogli 
potencijalno izazivati nekakve probleme na terenu i istaknuli smo da, što se tiče radova u portu 
da je nama prihvatljivo da se oni vrše morskim putem jer bi svako čišćenje s obalne strane bi u 
svakom slučaju otežalo kretanje ljudi, pješaka, pa i rad ugostitelja koji tamo koriste svoje terase.   

- Odgovor će dobiti pisanim putem. 

Pitanje vijećnika Kučića: 

- Imamo saznanja o tom vozilu, ali dopustite da bude pisani odgovor jer će onda Komunalno 
redarstvo izvijestiti koje smo sve točno korake poduzeli. 

- Javna rasvjeta danas je u procesu rješavanja. Tu sam dosta nezadovoljan s dinamikom 
rješavanja, ali nadam se da će se i to promijeniti jer nije dobro da se trudimo ulagati u 
infrastrukturu pa da nam je onda problem održavanje. Nažalost, ne možemo to samostalno činiti 
jer nemamo sve alate na otoku i onda se dogodi da kad ovisite o nekome s kopna da onda i ti 
ljudi imaju neke organizacijske mogućnosti, Na kraju se svaka lampa popravi samo je pitanje 
vremena u kojem se ona popravi.  

- Pernat ćemo provjeriti dok su na terenu da se to odmah riješi. 

Pitanja vijećnice Bressan-Antonina: 

- Ako sam dobro informiran potpisan je ugovor s liječnikom opće medicine koji će preuzeti tim 
koji je trenutno bez nositelja. Vjerujem da će se to riješiti u ožujku. Radi se o liječniku koji dolazi 
iz Sjeverne Makedonije koji je zadovoljio sve uvjete ministarstva zdravstva a uz to se služi 
hrvatskim jezikom.  Situacija u zdravstvu na području naše županije, ali i cijele Hrvatske je dosta 
dramatična. Nedavno smo imali sastanak u županiji vezano za tu temu i uz okolnosti koje se 
događaju i ako je suditi po tome kakva nas budućnost čeka po pitanju zdravstvenog kadra, 
odnosno liječnika, u široj i bližoj okolini to nije nešto čemu se možemo veseliti. Veliki broj 
liječnika koji trenutno rade u Domu zdravlja PGŽ je pred mirovinom ili čak ima uvjete za 
mirovinu, a broj liječnika koji je trenutno spreman baviti se obiteljskom medicinom je jako mali i 
postoji veliki nesrazmjer između potreba i onoga što se može osigurati. Ne promijene li se neki 
uvjeti sistemski, mislim na razini HZZZO-a, dogodit će nam se situacija „tko više da“. Iako 
smatram da mi nismo ti koji neće moći dati, iako to nije naša obveza, ali ćemo se naći u situaciji 
da neki to neće moći osigurati. 
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- Hidrantski priključak je na kampu riješen, a što se tiče vode ne plaća je Grad Cres i poslat 
ćemo Vodoopskrbi i odvodnji pitanje je li to stvar investicije ili je to nešto na što se priključuju 
korisnici pa bi onda trebali snositi troškove i imati svoja mjerna mjesta. Odgovor ćemo dostaviti 
pisanim putem.  

- Radovi u Orlecu su ugovoreni i sad bi trebali započeti s izvođenjem. Ostalo je za raspraviti 
cestu za Mali Bok, da li je ići obnoviti kompletno ili u ovoj fazi ići obnavljati najkritičniji donji dio 
prilaza plaži, radi se o 50 metara. Mislim da je najbolje sada do sezone obnoviti donji dio, pa 
vidjeti za gornji dio kako s njime raspolagati. Za to isto imamo troškovnike.  

Pitanja vijećnice Zec Solina: 

- Betonizacija pomorskog dobra - znam o čemu se radi, bili su komunalni redari i prijavili 
građevinskoj inspekciji. Očekujemo od njih da nam jave rezultate njihovog izvida, ali sa 
sigurnošću se može reći da se radi o nelegalnoj radnji na pomorskom dobru. Radi se o dijelu 
ispod Zaglava i vjerujem da će uskoro biti neka reperkusija što se tiče . 

- D100 Porozina-Dragozetići - završetak je planiran do svibnja, a za dionicu Predošćica još 
uvijek nemamo točan datum početka. Uvođenje u posao za D101 Merag, 2 kilometra, nakon 
sezone bi trebali započeti konkretniji radovi da se ne ugrozi prometovanje na toj cesti.  

- Djelatnici gradske uprave su bili prekjučer u Dragozetićima i zadnja varijanta je da ćemo 
pokušati ispumpati vodu pa ući unutra i vidjeti gdje pušta. Ogromna je šternja, prevelika za olako 
donošenje suda. 

- Parking Beli će se rješavati kad se završi parking Put fortece.  

 

Vijećnik Đanino Sučić očitovao se o dobivenim odgovorima: 

- Molim da se njima uputi dopis da obrate pozornost na tu cestu jer zna biti dosta tog betona i 
trebalo bi svako malo počistiti. 

- Kakve veze imaju lapadine i izbori? Htio sam reći da smo dvije i pol godine nakon izbora 
zamijenili jednu lampadinu pa nemamo više vremena za drugu. 

- Komentar šternje u Dragozetićima: Kad voda stane onda je rupa iznad vode.   

Vijećnik Robi Orlić očitovao se o dobivenim odgovorima: 

- Moje pitanje vezano za parking u Putu fortece je bilo jasno i konkretno. Zanima me zašto 
jedno parkirno mjesto nije ostavljeno da se na njemu odvija iskrcaj stvari u ljudi koji žive u 
gradu? Zašto se ti ljudi moraju nepropisno parkirati i remetiti sigurnost pješaka u prometu? 
Konkretno, radi se o zaustavljanju na pješačkom prijelazu. Nemam nikakvih problema s time 
da se u toj ulici odvija promet, niti da se tamo parkiraju. Na koji način to mislite riješiti i 
omogućiti ljudima da nesmetano ulaze u svoje garaže? Pitao sam i za stupić u ulici Sv. Jurja 
gdje se neprestano odvija promet. 

Predsjednik Kučić izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima i postavio dodatno pitanje: 

- Špina Valun, brzo je 1.3. i sezona bajkera, pa vas molim za špinu u Valunu. 

- Na Mergu je bilo kaotično stanje, trajekt je pristao, vozila su izlazila, s druge strane su bili 
kamioni puni pijeska, tako da je bilo nereda, ali obećali ste da ćete napraviti red. Kamioni su 
bili prekrcani i taj pijesak na cesti predstavlja opasnost.  

 

Ad. 2.  

Morana Martić obrazložila je Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave roba, 
radova i usluga. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Đanino Sučić, gradonačelnik Marin Gregorović i pročelnik Marko 
Ferlora. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 
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Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave roba, radova i usluga, te će 
se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.3. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog Odluke o pravu na novčanu naknadu za novorođenu i 
posvojenu djecu na području Grada Cresa.  

Gradonačelnik Marin Gregorović kao predlagač dao je sljedeći amandman koji postaje sastavni dio 
Prijedloga odluke:  

„1. Mijenja se čl. 8. st. 2. Prijedloga Odluke o pravu na naknadu za novorođenu i posvojenu djecu na 
području Grada Cresa na način da se iza riječi „jednokratnu“ dodaju riječi: „ili višekratnu“ tako da 
sada glasi: 
'Uz zahtjev za ostvarivanje prava na jednokratnu ili višekratnu naknadu prilažu se sljedeći 
dokumenti: 
- Rodni list za novorođeno dijete 
- Rješenje o zasnivanju posvojenja 
- Uvjerenje o prebivalištu ili prijava prebivališta za novorođeno dijete 
- Uvjerenje o prebivalištu i/ili boravištu obaju roditelja  
- ako jedan od roditelja ima prijavljeno prebivalište/boravište u drugoj jedinici lokalne samouprave 
dostavlja se potvrda kojim se dokazuje da nije ostvarena pomoć za novorođeno/posvojeno dijete u 
toj  jedinici  
- Izjava o zajedničkom kućanstvu podnositelja zahtjeva 
- dokaz o prebivalištu svakog djeteta navedenog u zahtjevu 
- izvadak iz matice rođenih za svako dijete navedeno u zahtjevu (ako se radi o drugom, trećem, 
četvrtom… djetetu) 
- preslika kartice tekućeg ili žiro računa podnositelja zahtjeva na koji će biti isplaćena odobrena 
naknada' 

2. U ostalom dijelu Prijedlog Odluke ostaje neizmijenjen.“ 

 

Vijećnik Đanino Sučić dao je primjedbu koju je predlagač prihvatio te postaje sastavni dio Prijedloga 
odluke, da se u članku 7., stavak 4. tekst 'roditelji i dijete' promijeni u 'dijete i barem jedan od 
roditelja' ili nekako slično. Sukladno primjedbi članak 7. stavak 4. sada glasi: 

„Roditelji i dijete koji imaju prijavljeno prebivalište u ostalim naseljima Grada Cresa, osim naselja 
Cres, najmanje jednu godinu prije rođenja djeteta, imaju pravo na isplatu dodatne naknade u visini 
od 300,00 eura po djetetu. Pravo na ovu dodatnu naknadu imaju roditelji ako su jedan ili oba 
roditelja državljani Republike Hrvatske s prebivalištem i/ili boravištem na području Grada Cresa, a 
jedan od roditelja u zajedničkom domaćinstvu s djetetom treba imati neprekidno prebivalište na 
području Grada u ostalim naseljima Grada Cresa, osim naselja Cres, u trajanju od najmanje jedne 
godine prije djetetova rođenja/posvojenja.“ 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Đanino Sučić i Robert Kučić, te gradonačelnik Marin Gregorović. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o pravu na novčanu naknadu za novorođenu i posvojenu djecu na 
području Grada Cresa, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 
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Ad.4. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog Zaključka o sklapanju ugovora o otkupu dijelova 
nekretnine oznake č.zem. 2764/7 k.o. Cres. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marčelo Damijanjević i Đanino Sučić, te gradonačelnik Gregorović. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Zaključka o sklapanju ugovora o otkupu dijelova nekretnine oznake č.zem. 
2764/7 k.o. Cres, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.5. 

Petra Didović Brnić obrazložila je Prijedlog Plana korištenja javnih površina na području Grada Cresa 
za 2024. godinu. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Đanino Sučić. 

U 15:27 vijećnica Iva Krivičić Miočić napustila je vijećnicu te je nazočno 8 vijećnika. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Plana korištenja javnih površina na području Grada Cresa za 2024. godinu. te će 
se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.6. 

Petra Didović Brnić obrazložila je Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada 
Cresa za razdoblje od 2024. do 2028. godine. 

U 15:31 vijećnica Iva Krivičić Miočić vratila se u vijećnicu te je nazočno 9 vijećnika. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Cresa za razdoblje od 
2024. do 2028. godine, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.7. 

Roby Orlić obrazložio je Prijedlog Odluke o zabrani održavanja Fringe festivala. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Robert Kučić, Marčelo Damijanjević, Lara Bressan Antonina, Eliana 
Zec Solina, Đanino Sučić, te gradonačelnik Gregorović. 

Predlagač je povukao Prijedlog odluke te se nije glasovalo. 

 

U 16:15 sati predsjednik Robert Kučić zatvorio je 24. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

KLASA: 021-01/23-01/8 

URBROJ: 2170-4-03-01/01-24-10 

Cres, 29. veljače 2024. 

 

Zapisnik sastavio:       Predsjednik Gradskog vijeća: 

Walter Salković       Robert Kučić 


